

SADRŽAJ

UVODNIK:

Homilija zagrebačkog nadbiskupa Franje kardinala Kuharića na proslavi blagdana sv. Cecilije u zagrebačkoj prvostolnici	81
Govor Dekana Katoličkog bogoslovnog fakulteta na Dan fakulteta 4. studenoga 1993.	83

ČLANCI:

<i>Duro Tomašić</i> : Amateri ili profesionalni i organizirani crkveni glazbenici?	87
------------------------------------------------------------------------------------------	----

ETNOMUZIKOLOGIJA

<i>Niko Luburić</i> : Ostale korizmene popijevke (nastavak)	95
<i>Miroslav Vuk</i> : O hrvatskim rômarskim međimurskim popijevkama iz Međimurja (nastavak)	98

IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU	101
-------------------------------------------	-----

VIJESTI IZ BISKUPIJA	102
----------------------------	-----

GLAZBENI DOGAĐAJI	104
-------------------------	-----

VIJESTI IZ INOZEMSTVA	106
-----------------------------	-----

PRIKAZI	106
---------------	-----

GLAZBENI PRILOG:

Lovro Županović: Šibenska molitva, za solo i mješoviti zbor

INHALT

LEITARTIKEL: Homilie des Zagreber Erzbischofs Franjo Kardinal Kuharić am Tag der hl. Cecilia im Dom von Zagreb (81) – Die Rede vom Dechant der Katholischen Theologischen Fakultät am 4. November 1993. Tag der Fakultät (83) – ARTIKEL: *Duro Tomašić*: Amateure oder professionelle und organisierte Kirchenmusiker? (87) – ETHNOMUSIKOLOGIE: *Niko Luburić*: Andere Gesänge der Fastenzeit (Folge) (95) – *Miroslav Vuk*: Über die Bistrica Pilgergesänge aus Međimurje (Folge) (98) – AUS DER TÄTIGKEIT DES INSTITUTES FÜR KIRCHENMUSIK (101) – NACHRICHTEN VON BISTÜMERN (102) – MUSIKALISCHE ERREIGNISSE (104) – NACHRICHTEN VOM AUSLAND (106) REZENSIONEN (106) – MUSIKALISCHE BEILAGE: *Lovro Županović*: Das Gebet von Šibenik für Solo und gemischten Chor.

CONTENTS

EDITORIAL: Homily of the Zagreb's Archbishop Franjo Cardinal Kuharić on the Day of St. Cecilia in the Cathedral of Zagreb (81) – The Conference of the Dean of the Catholic Theological Faculty on the Day of Faculty the 4th November 1993. (83) – ARTICLES: *Duro Tomašić*: Amateurs or professional and organised church musicians? (87) – ETNOMUSICOLOGIE: *Niko Luburić*: The other songs of Lent (Continuation) (95) – *Miroslav Vuk*: About Bistrica pilgrim's songs from Međimurje(Continuation) (98) – FROM THE ACTIVITY OF THE INSTITUTE FOR CHURCH MUSIC (101) – NEWS FROM DIOCESES (102) – MUSICAL EVENTS (104) – NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (106) – REVIEWS (106) –MUSICAL SUPPLEMENT: *Lovro Županović*: The prayer of Šibenik, for solo and mixt choir.